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                       OBEC – obecný úrad Krivany, Záhradná 46, 082 71 okr. Sabinov, 

               IČO- 327298, DIČ- 2020711561,mobil: 0905-421531, tel./fax:051-45720 55, 
                 e-mail:starosta@krivany.sk, obec@krivany.sk , www.krivany.sk   

   

 
Uznesenie a zápisnica 

z  24.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Krivanoch 
konaného dňa 07.05.2014 

 
Od: 16.30 hod.       Do: 20.45 hod.  
 
Na začiatku zastupiteľstva bolí prítomní poslanci: Danai Vladimír, Škop Štefan, 
Pellerová Gabriela, Timčo Roman, Kožár Stanislav,  Šejirman Peter 
Príchod počas zasadnutia: o 17.10 hod. prišiel poslanec JUDr. Karabáš Jozef, 
o 17.45 hod. prišiel poslanec Dlugoš Marek. 
Ospravedlnená: Ing. Lipovská Eva 
 
K bodu 1:  Otvorenie. 
Zasadnutie otvoril starosta obce Ján Šejirman. Privítal prítomných, oboznámil ich 
s programom zasadnutia zastupiteľstva. Skonštatoval, že zastupiteľstvo je   
uznášaniaschopné.    
Uznesenie 339/2014 
O b e c n é     z a s t u p i t e ľ s t v o  
a) schva ľuje  program  24. zasadnutia OZ . 
 
Výsledok hlasovania: prítomní:  6   za:   6  proti: 0  zdržal sa: 0 

 
K bodu 2:  Voľba návrhovej komisie, overovate ľov a zapisovate ľa zápisnice. 
Uznesenie  340/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o  
a) schva ľuje   
- návrhovú komisiu v zložení: Danai Vladimír, Timčo Roman, Pellerová Gabriela 
- overovateľov zápisnice:       Danai Vladimír, Timčo Roman 
- zapisovateľa zápisnice:        Mgr. Petríková Ľudmila 
 
Výsledok hlasovania: prítomní: 6  za:    6 proti:  0 zdržal sa:  0 

 
K bodu 3:  Kontrola uznesení. 
Kontrolu uznesenia previedol Talarovič Štefan – kontrolór obce. 
Uznesenie č. 341/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   
a) berie na vedomie  informatívnu správu o kontrole uznesení. 
 
Uznesenie č. 342/2014 
b) ukladá  p. Jozefovi Karabášovi st. odstránenie stánku z obecnej parcely KN (C)  
    323/1 do  30.5.2014.  
 
Uznesenie č. 342/2014 
b1) ukladá  obecnému úradu vyzvať p. Jozefa Karabáša st. na  odstránenie stánku  
    z parcely KN (C) 323/1 v majetku obce  do  30.5.2014.  
 
Výsledok hlasovania: prítomní: 6  za:    6 proti:  0 zdržal sa:  0 
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K bodu 4:  Informácia o podaných a pripravovaných projektoch, informácia 
o postupe prác na niektorých investi čných akciách. 
Informáciu o podaných a pripravovaných projektoch a a informáciu o postupe prác na 
niektorých investičných akciách predložil starosta obce.  
Šejirman Peter,  ktorý je členom výberovej komisie, informoval OZ o priebehu 
výberového konania na dodávateľa prác na projekt „Rekonštrukcia verejného 
osvetlenia v obci Krivany“. Konštatoval, že  verejné obstarávanie sa realizuje už 
pomaly tri mesiace a výsledok ešte nie je známe a to hlavne z dôvodu splnenia 
podmienok  zákona o verejnom obstarávaní.  
starosta obce - na základe informáciu s oprávnenou osobou, ktorá realizuje proces 
verejného obstarávania na tento projekt, verejné obstarávanie by malo byť ukončené 
do konca mája 2014. Po ukončení procesu verejného obstarávania, sa potom zašle 
na kontrolu na riadiaci orgán.  
Počas prejednávania tohto bodu prišiel  poslanec JUDr. Karabáš Jozef. 
Uznesenie č. 343/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o  
a)  berie na vedomie  informáciu o podaných a pripravovaných  projektoch  
     a o postupe prác na niektorých investičných akciách (príloha). 
 
 
K bodu 5 a):  Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Krivany za rok 2013. 
Správu predložila Magdaléna Danaiová – ekonómka ZŠsMŠ a informovala 
prítomných o hospodárení školy za rok 2013 - o príjmoch a výdavkoch 
a vysporiadaní finančných vzťahov v rámci rozpočtového roka. 
Starosta obce : navrhoval zavedenie čipových kariet v školskej jedálni a navrhol, aby 
aj škola predkladala  na OZ tabuľku s priebežnou úpravou rozpočtu školy 
v príslušnom kalendárnom roku, tak ako to robí obec.  
Riadite ľka ZŠsMŠ:  nedoporučuje zaviesť elektronickú evidenciu jedál v školskej 
jedálni z dôvodu, že v škole máme dosť veľký počet rómskych žiakov, ktorým to 
môže robiť problém a taktiež sa ohradila proti tomu, aby sa také tabuľky robili, že 
ekonómka školy má dosť inej práce.  
Starosta obce -  treba nám priebežne zavádzať a využívať  elektronické prostriedky 
aj do školy a do ostatných činnosti. Z počiatku to môže byť náročnejšie, ale postupne 
sa celý proces zastabilizuje a pomôže  to presnej evidencii v školskej jedálni na ktorej 
činnosť výlučne prispieva samospráva obce. Obec nemá problém s evidenciou 
hospodárenia obce a to v akejkoľvek podobe, preto je potrebné aby aj škola 
rešpektovala rozhodnutia OZ  ohľadom hospodárenia školy.  
Karabáš Jozef -  zaujíma ma aká je situácia so zápisom detí do materskej školy na 
nový školský rok. 
Riadite ľka ZŠsMŠ - na budúci školský rok máme nahlásených  na celodennú 
prevádzku asi o 4 deti viac ako je predpísaná kapacita MŠ. Preto budeme musieť 
urobiť výber po zvážení všetkých okolnosti.  
starosta obce - navrhujem, aby nám základná škola predložila na pripomienkovanie 
zápis detí do materskej školy, aby sa k nemu mohla vyjadriť aj samospráva obce, 
ktorá financuje celú činnosť materskej školy.  
Počas prejednávania tohto bodu prišiel poslanec Dlugoš Marek. 
 
Uznesenie č. 344/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   
a) schva ľuje Správu o hospodárení ZŠ s MŠ Krivany za rok 2013 (príloha). 

Výsledok hlasovania:   prítomní: 8       za:   7      proti: 0        zdržal sa: 1 
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K bodu 5 b):  Stanovisko kontrolóra obce k hospodáreniu ZŠ s MŠ K rivany za 
rok 2013. 
Stanovisko k hospodáreniu ZŠ s MŠ za rok 2013 predložil Ing. Talarovič – kontrolór 
obce. Skonštatoval, že hospodárenie školy za rok 2013 bolo s prebytkom.  
Uznesenie č. 345/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
a) berie na vedomie  stanovisko kontrolóra obce k hospodáreniu ZŠ s MŠ Krivany 
za rok 2013. 
 
K bodu 6 a):  Záverečný účet obce za rok 2013. 
Záverečný účet obce za rok 2013 predložila ekonómka obce Mgr. Petríková Ľudmila. 
Prítomných informovala o hospodárení obce za rok 2013, o príjmoch a výdavkoch, 
použití prebytku hospodárenia, o finančnom usporiadaní vzťahov, o bilancii aktív 
a pasív, o prehľade a stave vývoja dlhu obce a o výške nedoplatkov na miestnych 
daniach a poplatkoch (prílohy). 
 
Uznesenie č. 346/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   
a) schva ľuje bez výhrad Záverečný účet obce za rok  2013 a celoročné 
hospodárenie. 
 
Výsledok hlasovania:   prítomní:  8  za: 8      proti:  0         zdržal sa: 0 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
Uznesenie č. 347/2014 
b) schva ľuje tvorbu rezervného fondu vo výške 33 456,27 €. 
 
Výsledok hlasovania:   prítomní: 8   za: 8       proti: 0           zdržal sa:  0  
 
K bodu 6 b):  Stanovisko kontrolóra obce k závere čnému ú čtu obce za rok 2013. 
Uznesenie č. 348/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   
a) berie na vedomie  stanovisko kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 
2013. 
 
K bodu 7):  Návrh – Rozpo čtové opatrenie č. 1 – úprava rozpo čtu obce na rok 
2014. 
Návrh rozpočtové opatrenia č. 1- predložil starosta obce a ekonómka obce. Návrh sa 
predkladá z dôvodu záväznej úpravy normatívov a dotácii v základnej škole 
a z dôvodu upresnenia investičných a neinvestičných činnosti obce.  
Uznesenie č. 349/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   
a) schva ľuje Rozpočtové opatrenie č.1 – úpravu rozpočtu obce na rok 2014 (príloha) 
 
Výsledok hlasovania:  prítomní:  8  za: 8    proti: 0       zdržal sa: 0   
 
K bodu 8):  Návrh – VZN  obce Krivany č. 4/2014 ktorým sa vydáva prevádzkový 
poriadok pohrebiska a domu smútku obce Krivany. 
starosta obce - navrhol doplnenie VZN v článku 7 bod e, článok 13 bod 4,  
Šejirman Peter - navrhol úpravu VZN v článku 4 bod 15, článok 10 bod 6,  
Uznesenie č. 350/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   
a) schva ľuje VZN obce Krivany č. 4/2014 ktorým sa vydáva prevádzkový poriadok 
pohrebiska a domu smútku obce Krivany (príloha). 
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Výsledok hlasovania:  prítomní: 8     za: 7    proti: 0  zdržal sa:  1   
 
K bodu 9):  Návrh – Vyhlásenie vo ľby kontrolóra obce na obdobie rokov 2014 – 
2020. 
Návrh predložil starosta obce, ktorý konštatoval, že k 01.08.2014 sa končí volebné 
obdobie terajšieho kontrolóra, preto v zmysle zákona je potrebné vyhlásiť voľbu 
kontrolóra obce na obdobie 2014-20120.  
Uznesenie č. 351/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o  
a) vyhlasuje deň konania voľby hlavného kontrolóra obce Krivany na 26.06.2014 na 
obdobie rokov 2014-2020 a podmienky pre uchádzačov o funkciu hlavného 
kontrolóra obce Krivany (príloha). 
b) ukladá  obecnému úradu zabezpečiť všetky právne náležitosti súvisiace s voľbou 
hlavného kontrolóra obce v zmysle zákona  SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov.  
Z: v texte                                                                            T : 01.08.2014 
 
Výsledok hlasovania:  prítomní: 8        za: 8 proti: 0  zdržal sa: 0  
 
K bodu 10):  Príprava 21. ro čníka HTFF 2014. 
Obecné zastupiteľstvo v tomto bode prejednalo prípravu 21. ročníka HTFF. Správu 
predložil starosta obce, kde oboznámil OZ so súčasným stavom pripravenosti na 
HTFF.  
Uznesenie č. 352/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o  
a) berie na vedomie   informáciu o príprave 21. ročníka HTFF 
b) schva ľuje  organizačný štáb 21. ročníka HTFF v zložení : 
    - predseda:  Šejirman Ján - celkové organizačné zabezpečenie, festivalové  
                                                    kino, moderátorka, ozvučenie 
    - členovia:   Lipovská Eva - stravovanie, obsluha, pečenie pagáčov,   
                                                    občerstvenie , Krivianska kuchyňa,                                  
                         Šejirman Peter - technické zabezpečenie, upratovanie, vstupné,  
                                                    kontrola vstupného, bezpečnostné a požiarne    
                                                    zabezpečenie, parkovanie, jarmok 
                       Fabián Miroslav- program,  réžia programu, 
                       pracovníci OcÚ - pozvánky, súbory, finančné náležitosti, propagácia,  
                                                    účinkujúci, zdravotné  zabezpečenie,  sprievodné  
                                                    podujatia  a pod.  
Výsledok hlasovania: prítomní:  8  za: 8     proti:  0     zdržal sa:  0   
 
c) schva ľuje –  ako výhradného dodávateľa občerstvovacích a stravovacích služieb   
    počas konania  21. ročníka HTFF p. Jozefa Hrica,  IČO: 43677207, trvale bytom  
    Brezovica č. 489  
d) ukladá  organizačnému štábu upresniť  podmienky  nájmu s dodávateľom  
      občerstvovacích a stravovacích služieb do 31.05.2014 
     T: 31.05.2014          Z: v texte  
 
Výsledok hlasovania: prítomní:  8     za: 8 proti: 0     zdržal sa:  0   
 
OZ v tejto časti tohto bodu sa zaoberalo výškou vstupného na 21. ročník HTFF. 
Najprv sa hlasovalo o pôvodnom  návrhu : 
piatok:   15. august 2014     6  € 
sobota:  16. august 2014     4   € 
deti do 10 rokov zdarma  
e) neschva ľuje vstupné vo výške piatok:   15. august 2014- 6  €,  sobota:  16.  
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   august 2014 -  4   € 
Výsledok hlasovania: prítomní: 8  za: 2       proti: 4     zdržal sa:  2   
  
Po neschválení výšku pôvodného návrhu bol podaný nový návrh na výšku vstupného  
Piatok  15. august 2014    6 € 
Sobota 16. august 2014   5 € 
deti do 10 rokov zdarma 
f) schva ľuje vstupné na 21. ročník HTFF vo výške:   
 piatok:   15. august 2014-  6  €,  
 sobota:  16. august 2014 - 5 € ,  
 deti do 10 rokov zdarma 
 
Výsledok hlasovania: prítomní: 8  za: 5       proti: 2     zdržal sa:  1  
  
 
K bodu 11).Návrh na majetko - právne vysporiadanie nehnute ľnosti KN (C)  
                  267/5. 
Návrh predložil starosta obce a konštatoval, že pani Bednárová je vlastníčkou 
parcely 267/5 o výmere 21 m2 (záhrada). Parcela je súčasťou miestnej komunikácie 
na ul. Záhradná a Železničná. Pani Bednárovej sme už v minulosti ( v roku 2010) 
odpredali parcelu 300/18  o výmere 26 m2 za 1 €  a ako kompenzácia mal byť 
prevod parcelu 267/5 za 1 €.  
Uznesenie č. 353/2014 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o  
a) schva ľuje odkúpenie parcely KN (C)  267/5 – záhrada o výmere 21 m2 zapísanej    
    na LV č. 42, k. ú. Krivany, od p. Štefánie Bednárovej trvale bytom  Krivany, ul.   
   Železničná č. 60/8 do vlastníctva obce za kúpnu cenu 1 €. 
b) splnomoc ňuje starostu obce zabezpečením všetkých právnych náležitostí  
    spojených s odpredajom a zápisom parcely do katastra nehnuteľnosti.  
 
Výsledok hlasovania: prítomní:  8  za: 8      proti: 0      zdržal sa: 0  
 
K bodu 12:  Diskusia a interpelácie 
Danaiová Magdaléna -   nie každá nehnuteľnosť  sa  môže napojiť na kanalizáciu 
v obci gravitačne, ale len čerpadlom. Z tohto dôvodu sú potom pre týchto občanov 
veľké náklady na napojenie na kanalizáciu. Toto je aj môj prípad. Pred realizáciou 
kanalizácie sme podpisovali prehlásenie, že sa napojíme na kanalizáciu a teraz po 
realizácii máme obmedzené možnosti a tí ktorí majú možnosť sa nenapájajú a tekutý 
odpad likvidujú celkom iný spôsobom.  
starosta obce  – pri návrhu kanalizácie sa riešili rôzne varianty vychádzajúce 
z prírodných podmienok obce a z možnosti čistenia tekutého odpadu v ČOV. 
Nakoniec investor stavby VVS Košice navrhol riešenie s čistením odpadovej vody 
do ČOV Torysa. Z uvedeného dôvodu, nastala taká situácia s niektorými 
nehnuteľnosťami, ktoré sa gravitačne priamo nemôžu napojiť na verejnú kanalizáciu. 
Preto iný spôsob ako výtlakovou kanalizáciou nie je možný. V našej obci sa nejedná 
o veľké množstvo nehnuteľnosti, preto navrhujem aby OcÚ do stredy 14.05.2014 
prostredníctvom MR vyzval občanov, kto ma takýto problém, že sa  nemôže napojiť 
na kanalizáciu gravitačne, nech sa nahlási na OcÚ. Na základe tohto zoznamu si 
vytvoríme prehľad o takýchto nehnuteľnostiach a navrhneme ďalšie riešenie.  
Danai Vladimír – navrhujem úpravu VZN o odpadoch a zahrnúť do nej likvidáciu tráv 
a ostatného biologického odpadu kompostovaním a nie vypaľovaním, tak ako sa to 
deje hlavne v jeseni pri spaľovaní slamy po žatve a pri spaľovaní zemiakovej vňate 
po zbere zemiakov, prípadne treba overiť či tento problém nemáme riešení v iných  
VZN. 
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starosta obce-  myslím , že tento problém máme vyriešený vo VZN o verejnej zeleni, 
ktorý sme schvaľovali  na 23.zasadnutí OZ. Spaľovanie a vypaľovanie biologického 
odpadu riešia ja niektoré zákonné normy a takéto skutky sú aj trestným činom. 
V prípade zistenia takýchto skutkov treba to riešiť cez políciu a štátnych hasičov .  
Danai Vladimír – Z dôvodu bezpečnosti chodcov okolo štátnej cesty musíme 
urýchlene riešiť bezpečnostnú situáciu chodcov okolo kaštieľa. Najmä v čase 
príchodu a odchodu detí zo školy je situácia veľmi komplikovaná a nebezpečná. Bolo 
by treba uvažovať s vybudovaním chodníka pozdĺž štátnej cesty okolo kaštieľa. 
starosta obce: So zlepšením bezpečnostnej situácie chodcov okolo kaštieľa sa 
zaoberáme už niekoľko rokov. Sú tam určité špecifické problémy, ktoré ako obec 
nevyriešime. V prvom rade je to, že keby sme uvažovali s vybudovaním chodníka 
pozdĺž hlavnej cesty okolo kaštieľa tak chodník by sme budovali v strmom svahu, 
kládlo by to veľké nároky na výstavbu a nehovoriac už o finančných nákladoch. 
Všetci vieme, že v tomto úseku v určitej časti sa pomaly a isto zosúva vozovka. Na 
túto skutočnosť sme upozorňovali správcu komunikácie SaÚC VUC Prešov. Bolo 
zvolané aj jednanie za ich účasti, odboru dopravy a dopravnej polície. Správca cesty 
ale nič nekoná. Bolo by asi neodborným riešením, keby sme budovali pozdĺžny 
chodník, keď o 20 m je pozdĺžne vybudovaná ulica Mušinka po ktorej sa dá 
bezpečné prechádzať. Je to len o zvyku. Kto ide na dolnú časť obce môže ísť cez 
chodník okolo potoka z centra obce na ul. Mušinka. To je bezpečná situácia najmä 
pre žiakov do a zo školy. Mali sme bezpečnostné  hliadky ráno a popoludní, ktoré 
usmerňovali žiakov, ale žiaľ niektorí občania na tieto hliadky kričali, tak teraz máme 
problém s ich zabezpečením. Celú časť dopravnej situácie od centra obce okolo 
štátnej cesty na lokalitu Nachajky riešime takto: Máme vypracovaný projekt na 
vybudovanie chodníka okolo štátnej cesty po pravej strane vozovky od centra obce 
až ku kaštieľu. Pri kaštieli projekt rieši presmerovanie chodníka smerom od štátnej 
cesty na ul. Mušinka (tam sa aj teraz tak chodí). Chodci od kaštieľa zídu dole na ul. 
Mušinka a potom pokračujú na lokalitu Nachajky ku škole a pod. Čiže chodník 
nebude budovaný pozdĺžne, ale priečne na prepojenie obidvoch ulíc. Je to 
najschodnejšie riešenie. Ďalej máme vypracovanú projektovú dokumentáciu aj na 
vybudovanie chodníka v časti Nachajky okolo štátnej cesty a to od s. č. 43 na 
križovatku ul. Hlavná a Nachajky. V súčasnej dobe prebieha stavebné konanie  
a verejné obstarávanie na tieto akcie. S realizáciou vybudovania chodníkov počítame 
v mesiacoch júl až august 2014. Je vecou a zodpovednosťou každého z nás akú 
cestu si do určených lokalít na presun z bezpečnostného hľadiska vyberieme.  
Šejirman Peter – navrhujem upraviť čas zapnutia verejného osvetlenia – prestaviť 
svetlá. 
Pellerová – mám  požiadavku zo strany základnej školy, aby akcia Deň matiek sa 
začala o 14.00 hod., z dôvodu, že v tento deň niektoré deti idú vystupovať so zborom 
z ZUŠ Lipany.    
 
 
 
 
 
 
overovatelia zápisnice:  zapisovateľka:             starosta obce: 
Danai Vladimír      Mgr. Petríková           Ján Šejirman  
Timčo Roman 


